



MaL Support for Members

Kerstin Kinzl

Tel: +49 9281 47 04 96

e-Mail: support4members@eaasdc.eu

Neues vom / News from Support for Members

Changes for the Friendship Books

Lothar Weidich has generously so far checked the Friendship Books for the first two badges.

From now on the complete control is a matter of EAASDC. So please send all Friendship Books to EAASDC support4members.

A request to all senders: state email or phone number in case of necessary queries.

As well your club because I will automatically report the badge awarding to the editor, who will publish this in the Bulletin. In case you don't want this, please give a corresponding order when sending your book.

You will find all about the Friendship Book at our Homepage.

Änderung beim Friendship-Book

Lothar Weidich hat sich bis jetzt in dankenswerter Weise um die Kontrolle der Friendship-Books für die ersten beiden Badges gekümmert.

Ab sofort liegt die komplette Kontrolle bei der EAASDC. Daher bitte alle Friendship-Books ab sofort an den EAASDC Support4Members.

Eine Bitte an alle Einsender: Für eventuelle Rückfragen eine Telefonnummer oder Emailadresse mit angeben.

Ebenso euren aktuellen Club, da eure Badgeverleihung von mir automatisch an den Editor gemeldet und von ihm im Bulletin veröffentlicht wird. Wer eine Veröffentlichung nicht wünscht, soll bitte einen entsprechenden Hinweis beim Einsenden geben.

Alles rund ums Friendship-Book findet ihr auch auf unserer [Homepage](#).

EAASDC Support4Members, Kerstin Kinzl, Am Wiesengrund 9, 95182 Döhlau